
Verksamhetsberättelse Miljökommittén vid Österlens Golfklubb 2023  
  
Uppdrag  
 

Kommittén ska arbeta fram en långsiktig miljöplan enligt GEO-certifieringen.  
  
Mål  
 

Klubben ska fullfölja påbörjat arbete för att bevara och utveckla den biologiska mångfalden på golfbanorna 
Djupadal och Lilla Vik, i samarbete med lokala aktörer, t ex Simrishamns kommun.  
Klubben ska genomföra arbetet enligt den skötselplan som tagits fram för banorna som ett led i att ytterligare 
fördjupa golfupplevelsen.  

Skötselplaner för Lilla Vik, Korta vik och Djupadal ska ligga till grund för miljöarbetet.  
Klubben ska fortsätta att stimulera miljöengagemanget bland medlemmarna och eftersträva positiv 
respons från besökande golfspelare.  
   

Projekt  
 

Nedanstående projekt planerades inför 2023. Genomförandet beskrivs i kursiv stil vid varje punkt.  
• Klubbkvällar och vandringar med miljöteman ska fortsätta att anordnas.   
• Miljöplan. Genomförande: En Miljöutvecklingsplan för åren 2020-24 är framtagen.  
• Vandringsled Djupadal: Detta projekt är bordlagt tills vidare.  
• Fårhagen på Lilla Vik. Utveckla fårbetet på Lilla Vik.   
• Eldning av ruffar. Genomförande: Bränning av ruffar har skett på båda banorna.  
• Inventering av flora och fauna. Ingen inventering 2023  
• Skapa sandblottor för sandlevande bin och steklar. Inga sandblottor skapades 2023  
• Bekämpning av invasiva arter. Genomförande: Bekämpningen av lupiner och harris 
har fortsatt.  
• Arbete med förnyelse av GEO-certifiering: (Golf Environment Organization). Inget 
noterat i GEO för åren 2021 – 2023.  
• Vi har ansökt om LONA-bidrag. Bordlagt 2023  
 

Övriga projekt  
 

Under året har även genomförts:  
• Rensning av dammarna på Djupadal.  
• Samzonen av ängsväxter längst Orelundsvägen har underhållits.  
• 2 Fågelexcursioner har genomförts med artnoteringar på respektive bana under 
ledning av kunniga ornitologer.  
• Christine ritade årshjul och gjorde översiktskartor på banornas olika värdefulla 
områden utifrån biologisk mångfald. Ett visuellt sätt att överföra skötselplanerna från skrift till 
bild till årshjul till utförande.  
• Vi deltog i ett webbinarium om biologisk mångfald på golfbanor.  
• Deltog även  i ett möte om grodor och golfbanor på Tomelilla GK. Arrangerat av 
Länsstyrelsen.  
• Olle Kvarnbäck har  skrivit en skötselplan för särskilt värdefulla områden för 
biologisk mångfald.  

  
Ledamöter  
Margareta Hallin (ordförande), Lisa Kvarnbäck, Lars-Martin Grewin, Amanda Gyllensten, Carl-Magnus 
Andersson, Johan Längerberg (banchef adjungerad), Fredrik Petersen (greenkeeper adjungerad)), Mikael 
Törnberg (klubbchef) Kjell Pettersson (styrelsens representant),  
 


